



景順實業股份有限公司
C&S Metal Products Co, Ltd.



脫蠟鑄造 / 精密鑄造 / 合金鋼工業應用

lost wax casting precision casting alloy steel casting

About us

關於我們

景順公司創立於西元1980年,係以脫蠟鑄造法精密鑄造零件,並取得認證註冊合格ISO9001:2008認證之專業化精密鑄造廠,產品包含:閥類零件、產業機械、氣動工具、流體設備、汽機車、船用五金、食品機械、運動器材等零件。材質以不銹鋼、碳鋼及合金鋼系列為主。

C&S Metal Products Co., Ltd was founded in 1980, precision casting parts of lost wax casting method, and qualified ISO9001:2008 certificate for professional investment casting factory. Products include: valve parts, industrial machinery, pneumatic tools, fluid control equipment, motor vehicles, marine hardware, food machinery, sports equipment, and other components. The main material series is for stainless steel, carbon steel and alloy steel.



經營理念及服務

景順公司以誠信和客製化服務經營企業,為各項產業提供高品質鑄件產品,提供客戶最滿意的服務。景順擁有最優良的機械設備及品質檢驗儀器,可製作形狀複雜、尺寸精度良好之工件,精確的測量設備以及訓練有素的技術人員確保產品品質達到最精密的工業標準。景順公司將不斷努力提供更完善與精確的鑄件產品服務。

C&S Metal Products Co., Ltd. works with honesty and creativity to develop high quality lost wax casting supplier, and finished parts for all industrial applications with high customer satisfaction and endorsement.

Professionalism always comes first. C&S Metal Products Co., Ltd. is fully equipped with processing machinery that apply with the most complex shapes for top tolerances, high standards finish, stringent testing and strict inspection, all production procedures are supported by well-trained engineers and technicians who are determined to work for the best.

C&S Metal Products Co., Ltd. will work to achieve better quality and market achievement that will make all of us prosper.

Product 產品介紹



▼ **各類閥零件**
機器中調節流體流量、壓力和流動方向的裝置。

The device for machine to control the flow and fluid, pressure and flow direction.



▼ **各類運輸工具零件**
廣泛運用於電車、軌道、輸送帶、各式鍊條、葉輪片等。

Widely used in tram, rails, conveyor belts, all kinds of chain, etc.



▼ **釘槍零件**
釘槍來協助固定木料,廣泛運用於裝潢與建築方面。

Nailer is used to assist and fasten the wood material and widely be used for decoration and construction.

生產程序



模具設計 & 模具製作

AutoCAD, Solidworks, 模流分析軟體協助模具設計與製作。
Moulds with services as Auto CAD, SolidWorks, Simulation Solid Cast Software.



射臘 & 組樹

射臘及組成臘樹。
Injection-moulding waxes into a metal die.
Assemble the wax pattern into a tree.



陶殼模 & 脫臘

沾漿作業和脫臘作業。
Dipping the wax object into a ceramic slurry with an overall thickness of the shell mold. The wax is removed from the shell by dewaxing furnace.



澆注 & 切割

調配需要的成分熔成金屬溶液並注入經預熱後的殼模中。
A desired alloy is melted and brought to the required pouring temperature.



熱處理 & 洗砂

熱處理後可以改變金屬的物理和機械特性及外觀處理。
After heat treating, the physical and mechanical properties can be changed, but without changing the shape.



整形 & 檢驗

整型和外觀檢驗。
Straightening and appearance inspection.
We offer all kinds of casting services for lost wax process.

precision casting

investment casting
lost wax casting



Widely used for all kinds of machine, hardware and tools, living machinery and precision instruments etc.

▼ **機械和手工用具零件**
廣泛運用於各式機具、五金工具、民生機具、精密儀器等等。



Widely used for automotive motor brake pedal, treadmills, bikes and brake discs parts etc.

▼ **各類運動器材零組件**
電動機車踏板、跑步機、自行車、剎車盤等零件。



Widely used for medical waterbed, stretcher, carrier and rehabilitation equipment parts etc.

▼ **醫療器材零組件**
醫療水床、擔架、復健器材、搬送車等零件。



Widely used for water supply system, people's livelihood, heating, industry, fire control system, irrigation, air conditioning, cooling and circulation of applications

▼ **泵浦零件**
供水系統、民生、加熱、工業、消防系統、灌溉、空調、冷卻及循環設備等零件之應用。

Global Locations



地址：台中市大甲區幼獅工業區幼獅路65號

Email： cnsmp.cs@cscasting.com.tw

電話：04-26811100

傳真：04-26816609

www.cscasting.com

